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Socialdemocràcia i Progrés de Sant 
Julià demanarà empara al Govern 

AL LÍMIT DE LA PACIÈNCIA

E
l conseller de Socialdemo-
cràcia i Progrés (SDP) de 
Sant Julià, Josep Roig, va 
indicar en una entrevista 

a l’ANA que s’està arribant al «límit 
de la paciència» per rebre respostes 
a les demandes d’informació que 
han fet arribar al comú. Segons 
Roig, «aquest límit de la paciència 
ens ha armat de raons més que su-
ficients per tirar endavant una ac-
tuació diferent de la carta». Empe-
sos per aquests motius, el conseller 
lauredià va reconèixer que podri-
en entrar, previsiblement abans 
de l’estiu, un recurs al Govern per 
demanar que les demandes siguin 
contestades. 

Els dies 7 i 14 de novembre 
el conseller de Socialdemocrà-
cia i Progrés  de Sant Julià va en-
trar unes demandes d’informació 
al Comú sobre temes relacionats 
amb Naturlàndia, el restaurant de 
la Borda de Conangle i unes supo-
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Roig recorrerà a l’Executiu 
perquè el comú contesti 
les demandes
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sades irregularitats en subvenci-
ons esportives. Passats dos mesos, 
com estableix l’ordinació comu-
nal, segueixen sense rebre respos-
ta, segons va exposar el conseller.

En aquell moment, Roig va plan-
tejar la possibilitat de portar la de-
manda a la Batllia encara que va re-

conèixer que «potser no era el més 
precís», sinó que la via hauria de 
ser presentar un recurs al Govern 
per demanar l’empara en aques-
ta qüestió. 

El Consell Nacional de Socialde-
mocràcia i Progrés, però, va deses-
timar aquesta proposta i va apostar 

per ‘esgotar la via del diàleg’ mit-
jançant l’enviament d’una missi-
va a la cònsol el 18 de març. Aques-
ta carta, va indicar Roig, tampoc 
ha obtingut resposta i per això el 
que comentava el Consell Nacio-
nal que «a la paciència cal posar-
li un límit» consideren que ja es-

tà arribant. 
«El límit de la paciència ens ha 

armat de raons més que suficients 
per tirar endavant una actuació di-
ferent de la carta», va afirmar el 
conseller d’SDP. La trobada no s’ha 
produït, va remarcar, i per tant, la 
via del diàleg «perd força» i «cada 
vegada guanya més força l’altre es-
cenari».

Roig considera que «tenim un 
problema perquè no contesten a la 
ciutadania» i assenyala que «ningú 
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«El límit de la paciència ens 
ha armat de raons més 
que suicients per tirar 
endavant una actuació 
diferent de la carta»
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entendria que aquesta qüestió es 
deixés dormir i que per part d’SDP 
no es prengués cap iniciativa». Per 
tant, «tenim raons més que sufici-
ents per entrar aquest recurs al Go-
vern», va assegurar el conseller lau-
redià i la previsió és fer-ho abans de 
l’estiu. H

«Ningú entendria que 
aquesta qüestió es 
deixés dormir i que 
per part d’SDP no es 
prengués cap iniciativa»


